
GEMEENTELIJKE MILIEURAAD 
DONDERDAG 16 MAART 2023 
 
 
Aanwezig - Stemgerechtigd:  
Jan Seynaeve, voorzitter 
Antoine Baeke, penningmeester 
An Carens 
Romain Vallons 
 
Aanwezig - Niet stemgerechtigd:   
Tania Roskams 
Nadine Jochmans 
Bruno Van Horenbeek 
Christel Massy 
 
Verontschuldigd - Stemgerechtigd: 
Hilde Walschaerts 
Benny L’Homme 
 
 
1. Klimaatactieplan 
Bespreking van de toelichting welke op de GECORO-raad werd gegeven. 
 
De presentatie van de toelichting zal overgemaakt worden aan de leden.  
 
Beatrijs moet alle aangeboden actiepunten doornemen. Het is een gigantisch werk om uit de actiepunten 
te halen wat reeds uitgevoerd werd. Eén punt kan meerdere keren voorkomen zoals het ontharden van de 
openbare weg. Davidtssquare, Centrum Linden, Jeugdsquare zijn voorbeelden hiervan.  
In het dossier “Aanleg fietspaden” worden verhardingen aangepast van de fietspaden. Volgens de huidige 
normen moeten fietspaden 2,00 meter breed zijn om subsidies te krijgen. De fietspaden die ontworpen 
werden voor de Geestbeek, Houwaartstraat en Schubbeek zullen 1,80 meter breed zijn. De Ganzendries 
wordt aangehaald als voorbeeld maar bij de Ganzendries was de verplichte breedte per rijrichting 1,50 
meter omdat het een fietspad in twee richtingen is. 
 
Het klimaatactieplan wordt opgesteld om doelstellingen en acties te realiseren. Het is belangrijk om na te 
gaan welke acties efficiënt zijn en welke doelstellingen snel kunnen behaald worden.  
 
Om particulieren bepaalde doelstellingen te laten realiseren is het belangrijk om alle argumenten op te 
sommen en hen in kennis te stellen dat door het aan gaan van leningen heel veel gerealiseerd worden. Er 
wordt voorgesteld om een service aan te bieden om particulieren hiermee te helpen.  
 
Het huidige klimaatactieplan bevat 350 acties. Na het doornemen van alle acties worden deze voorgelegd 
aan het college van burgemeester en schepenen. Het college vraagt advies aan de raden. Na dat het advies, 
uitgebracht door de raden, wordt het klimaatactieplan opnieuw voorgelegd aan het college van 
burgemeester en schepenen. 
 
Er wordt toegegeven dat er een enorme vertraging is ten opzichte van de vooropgestelde deadline. Er werd 
1 persoon aangesteld die 1 dag per week aan dit klimaatactieplan werkt. Er zal gevraagd worden aan deze 
persoon om alles in stukken door te sturen. 
 
Het wordt van uit gegaan dat het niet alleen om het behalen van de doelstellingen gaat maar dat nadien 
het klimaatactieplan gemonitord en opgevolgd wordt. Handhaving zal hierbij een belangrijke rol spelen. 
Men is volledig akkoord met de principes maar in de praktijk gaat het er soms helemaal anders aan toe. 
 
Er zal bij Beatrijs geïnformeerd worden of er vooral rekening gehouden wordt met acties die CO² 
verminderen. 



 
Het is noodzakelijk om de burgers goed te informeren want door te informeren en te sensibiliseren kan 
veel bereikt worden. Een voorbeeld hiervan is het organiseren van infosessies over warmtepompen. 
 
 
2. Vaststellers OVAM 

 
Het is zo dat het project rond de vaststellers van OVAM veel complexer is dan dat het voorgesteld werd. Er 
moeten een begeleidingstraject en een coachingsproject gevolgd worden.  
 
OVAM heeft na het doorsturen van de gemeenteraadsbeslissing laten weten dat een begeleidend 
sensibiliseringstraject moet gevolgd worden. Dit traject loopt over 2 jaar. Voor dit traject moet er een 
halftijdse medewerker voorzien worden. Momenteel is er deze ruimte niet binnen de dienst gemeentelijke 
infrastructuur en milieubescherming. 
 
Bij EcoWerf zou een gelijkaardig project uitgevoerd worden maar voor het jaar 2023 is dit project volzet. 
Het zal in 2024 opnieuw geëvolueerd worden. 
 
Uiteindelijk kan besloten worden dat het project om een hoge kost en veel werk gaat om wat het project 
inhoudt. 
 
Het is misschien beter om dit project even on hold te zetten.  
 
 
3. Afsprakennota milieuraad 
 
De nota wordt besproken. 
De nieuwe afspraken nota geeft meer mogelijkheden om mensen te betrekken maar het is extreem 
moeilijk om mensen te engageren.  
 
Er wordt een oproep gedaan via het infoblad.  
Er zal een wervende tekst opgemaakt worden voor het infoblad, facebook, website en instagram. 
Er wordt de tijd gegeven aan de burgers tot juni om zich kandidaat te stellen om te zetelen in milieuraad. 
 
Het is aangewezen om de nieuwe afsprakennota op de website te publiceren zodat deze kan 
geraadpleegd worden door geïnteresseerden waardoor ze misschien meer gemotiveerd raken om deel uit 
te maken van de milieuraad. 
 
 
4. Snoeicursus 
 
Er wordt voorgesteld om de snoeicursus “opvolgingssnoei” in samenwerking met het Regionaal 
Landschap Noord-Hageland te laten doorgaan op zaterdag 16 september 2023 van 09.00 tot 12.30 uur. 
De cursus zal een halve dag duren en wordt gegeven door 2 lesgevers. Het is een vervolgcursus op de 
snoeicursus die vorig gegeven werd. De kostprijs bedraagt 381,50 euro voor 20 deelnemers. De cursus zal 
doorgaan in de boomgaard langs het Uilekotwegje. 
De deelnameprijs wordt vastgesteld op 15,00 euro. 
 
De deelnemers van vorig jaar zullen aangeschreven worden. Het is op vraag van de deelnemers van vorig 
jaar om dezelfde bomen opnieuw te snoeien. 
Nieuwe mensen kunnen aansluiten indien er nog vrije plaatsen zijn. 
 
Romain stelt voor om een cursus vormingssnoei te geven.  
De cursus gaat door op 9 september 2023 tussen 14.00 en 16.00 uur in de boomgaard achter 
dienstencentrum “De Sleutel”. Het maximum aantal deelnemers is 20 en de kostprijs bedraagt 15,00 
euro. 
Er zal aan de deelnemers gevraagd worden om notitiemateriaal, snoeischaren en ladders mee te brengen. 



 
 
5. Kievit 
 
Er werden 2 premie-aanvragen ingediend voor in totaal 5 nesten.  
Via het infoblad zal dit project aan de inwoners kenbaar gemaakt.  
Bruno stelt voor om het project eveneens kenbaar te maken via de Bedrijfsgilde. 
 
 
6. Varia 
 

• Nota van Groen over de stemming over de nieuwe afsprakennota op de gemeenteraad: 
 
Het is de bedoeling om politieke partijen te weren. Een participatieraad is er voor en door burgers. Vaak is 
het zo dat burgers geïntimideerd worden door politici.  
 
Politici kunnen wel deelnemen aan werkgroepen. Een schepen kan als klankbord dienen tussen de raden 
en het college van burgemeester en schepenen. 
 
Het doel van de milieuraad is pro-actief te gaan werken i.p.v. enkel adviezen uit te brengen. Het profiel van 
de leden is hierbij belangrijk. 
 
De oude raad bestaat nog. Er worden niet zoveel adviezen gegeven.  
 
 

• Onderhoud boomgaard op het Uilekotwegje: 
 
De kerselaars aan de voorkant van de boomgaard zijn groot geworden. Romain is bereid om er enkele 
tussenuit te zagen zodat de zon beter aan het perceel kan. Hij zal het takkenhout verwijderen. 
 
Er dient nagegaan te worden of Romain dit mag doen (verzekering, …). Er dient eerst een collegebeslissing 
genomen te worden dat hij dit mag doen. Een voorwaarde is dat alle PBM’s (persoonlijke 
beschermingsmiddelen voorhanden zijn). De gemeente is aansprakelijk indien er iets gebeurd. 
 
Er dient nagegaan te worden bij de dienst “Omgeving” of dit kan. Er moet nagegaan worden of dit niet 
aanzien wordt als onderhouds- en vegetatiewijziging. 
 
Dit kan pas uitgevoerd worden vanaf juli. Het is uitgesloten om dit tijdens het broedseizoen te doen. 
 
De MAR zou hiervoor een advies kunnen schrijven zodat dit aan het college van burgemeester en 
schepenen kan voorgelegd worden. Jan zal hiervoor een mailtje sturen. 
 
 

• Kalvariebos: 
 
Werd er al een externe firma aangesteld voor het uitvoeren van een veiligheidssnoei? 
Dit wordt bevestigd. De firma was deze snoei al aan het uitvoeren in het Minnezangbos. 
 
 
De volgende vergadering zal doorgaan op donderdag 4 mei 2023 om 20.00 uur  
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